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متن پرسش

با سلام به استاد گرامی ببخشید ایا فقط وظیفه مهم است یا نتیجه هم مهم است اگر وظیفه فقط مهم

است پس چرا مثلا در سخنرانی اقا گفتند در انقلاب امام خمینی نتیجه هم مهم بود و ایا اگر هر دو

مهم است پس چرا امام معصوم می گویند با این مضمون که اگر جهنم را به من می دادند من باز هم

عبادت می کردم یه سوال دیگری که من دارم این است که یکی از استاید ما با این مضموم گفتند که

ما عبدیم و او مولا و هرچی او می گوید باید بگوم چشم و انتساب امر الهی کنیم و وظیفه ی خود را

باید از امام بپرسیم و حالا که نیست باید از مجتهد0عالم و عادل 0بپرسیم و این نکته را در تمام زنگی

گفتند مثلا از مقدار درس که چه قدر بخوانیم یا اصلا چی بخوانیم تا این که مثلا در زندگی در مشکلات

و .... چه کار کنیم و من وقتی از ایشان پرسیدم که چرا مقدار درس خواندن هم باید از مجتهد سوال

کرد گفتند که چون وابسته به زندگی است.

متن پاسخ

باسمهتعالی: سلامعلیکم: این دو نکته قابل جمع است، از آن جهت که حتماً برای نتیجهی خوب

وظیفهمان را انجام میدهیم ولی وقتی به خدا واگذار کردیم حتماً بهترین نتیجه که همان اُنس با خدا

است نصیب ما میشود. نه اینکه مثل تکفیریها متوجه آثار کارخود نباشیم و فکر کنیم وظیفهمان را

انجام میدهیم .. موفق باشید


